
OLID EESTI ÕPETAJATE PÄEVADOLID
Ülemaailmsete noorte eest

laste päevade aegu said koik- 
ku ka Eesti pedagoogid üle 
maailma — toimusid ülemaa
ilmsed eesti õpetajate päevad. 
Ürituse idee sünni juures oli 
ka Harjumaa õpetajaid ning 
päevadel osalesid ka mitmed 
meie maakonna (kpolimi|neseid.

Mis mulje Teilekohtumistelt 
jäi, Harjumaa Hariduse Aren
duskeskuse direktor Mati 
Sööt?

«Minule jättis üritus rohkem 
emotsionaalse ürituse mulje, 
sisuline pool jäi lahjemaks. 
Tallinnas toimunud sümpoo-

siumil tegid ettekande vaid 
kodu-Eesti pedagoogid. Kuid 
kahe Otepää-päeva sisse mah
tusid ka välislektorite ette
kanded, sektsioonide töö ning 
plenaaristung.

Minule jäi enim meelde 
üks välis-Eesti õpetaja, kes 
tegeleb kodukoolitusega. Ta 
uurib ka õpetamise metoodi
list külge. Ülejäänud rääki
sid rohkem oma kogemustest 
ning tutvustasid lihtsalt kooli
elu süsteemi oma praegusel 
kodumaal. Aga enamik neilt 
kuuldust ei ole ju meil kasu
tatav. Kuid samas üllatasid

ka mitmed faktid Ameerika 
pedagoogidelt. Nii on neil 
näiteks täiesti tavaline kool, 
kus õpib üle 3000 lapse.

Üldiselt jäi mulje, et ka 
mujal maailmas on hariduse
ga seotud probleemid üsna 
suured, nii et ideaalilähedast 
või jäljendamisväärset pole 
ikkagi.

Töögrupid kujunesid roh
kem vormiiisteks j utu a j amis- 
teks, teoreetilist arutelu või 
analüüsi neis ei olnud. Aga 
see ei ole etteheide, sest ilm
selt polnud see ürituse ees
märgiks seaitudki.»
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